
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
15. 05. 2018 

Sinkuleho kolej 

Zápis provedli: Stanislav Jeřábek a Tomáš Drábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:08  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a upozornil na formát přidávání bodů na             
program. Dále seznámil účastníky zasedání s jím navrženým programem, který byl zaslán do             
konference parlamentu. 
 

1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Prezentace výročních zpráv (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min./výroční zpráva) 
7. Žádost o externí členství spolku Herní historie, z.s. (vede: A. Laštovičková, typ: 

hlasování, čas: 15 min) 
8. Schválení členských příspěvků klubu STOH (vede: O. Rybola , typ: hlasování, čas: ) 
9. Ekonomická činnost Studentské unie ČVUT - Dýmky na Kopci (vede: D. Vrtěl, typ: 

hlasování, čas: 10 min) 
10.Schválení nového členského řádu klubu Sincoolka (vede: J. Kapoun, typ: hlasování, 

čas:) 
 
Usnesení 18-05-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání poslaný do konference          
parlamentu 14. května 2018.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
Žádný nový delegát není. 
 

3 Schválení zápisu 
Žádný zápis není připraven ke schválení. Prezident a zapisovatelé se omluvili. Chybí poslední 
dva a říjnový. 
 

4 Info z klubů 
FIT++: Ve čtvrtek bude interní teambuilding. 
BION: Proběhl Kladenský majáles s pozitivními ohlasy a schůze studentů s vedením s             
nízkou účastí. 
Silicon Hill: Proběhla finančně úspěšná SHOW, byl pouze jeden menší incident, vše je             
vyřešeno. Na představenstvo dorazil prezident a SH už nevadí společný rezervní účet. 
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BEST: Proběhl motivační víkend, chystáme se na volby do představenstva. 
KK: Nic moc nového, je to způsobeno blížícím se koncem školního roku. 
SIN: Schválili jsme saunu, nyní doporučujeme úpravu provozního řádu k posilovně.           
Upravujeme také sportovní členství, což je na programu. 
OK: Zrevidovali jsme posilovnu, pracujeme na síti. Řešíme připojení koleje přes           
mikrovlnnou síť, což by mělo být vyřešené tento týden. 
eFD: Nic zásadního, zítra jedeme do Českého Krumlova na výlet. Dokončili jsme úpravu             
klubovny, kde uspořádáme zakončení semestru. 
HK: Klub poslední dobou hibernuje, na koleji se řeší různé problémy. Máme novou vedoucí,              
je třeba s e sní seznámit. Největší problém jsou pračky, dále výtah a další. 
MAS: Proběhla výměna nábytku ze strany SÚZu. Plánujeme Vykolejení s ještě nejasným            
termínem. V blízké době proběhne změna ve vedení klubu, jelikož já se stěhuju z koleje. 
POD: Zaveden gigabit na bloku D, tento víkend proběhne výměna switche také na bloku A.               
Přeregistrovali jsme spoustu členů. Zítra organizujeme Mezi Bloky, tímto vás zvu. 
EP: Celý měsíc jsme zasvětili PR událostem. Pořádali jsme konferenci pro všechny            
univerzitní hokejové týmy v ČR, uspořádali hokejový turnaj, propagovali jsme se na            
Lesamáji, Pražském majálesu v zóně ČZU a také proběhl náš galavečer. 
J. Šebák poděkoval za ceny pro AVC SH a také AVC ČVUT. 
Čajovna: Účastnili jsme se Lesamáje, proběhla řada cestovatelských večerů. Tento          
poslední týden máme otevřeno, pak zase začíná zkouškové.  
 

5 Info z Akademického Senátu 
S. Jeřábek: Poslední zasedání se konalo v Buštěhradě na půdě UCEEB. Nejdéle trval bod              
o situaci v ZŠ a MŠ Lvíčata, kdy na zasedání dorazily naštvané matky (a jeden otec) dětí ze                  
Lvíčat, aby spílaly rektorovi za výpověď nyní již bývalé ředitelky Lvíčat. 
O jediný hlas nebyl schválen Kariérní řád FEL, který na samotné fakultě byl několikrát              
neschválen. Problémových bodů je v něm více. Asi nejproblémovější spočívá v tom, že             
zaměstnanci při dosažení věku 60 let budou souhlasit se změnou pracovního poměru na             
dobu určitou. 
Dlouho se také řešila kauza kolem příjmů prorektorky prof. Kohoutkové bez hmatatelného            
výsledku. 
Bylo oznámeno, že kvestor Gazda na ČVUT končí a bylo tedy vypsáno výběrové řízení na               
pozici kvestora. 
 

6 Prezentace výročních zpráv 
J. Šebák se ptá přítomných delegátů klubů POD a MAS na stav výročních zpráv.  
M. Čerňan: Bude předložená na nejbližší představenstvo.  
J. Beneš: My jsme na ňu asi zabudli. Riešili sme registrácie. 
 
A. Bartošová: Došlo k navýšení počtu členů díky vylepšení sítě na GDM. Byl zvolen nový               
předseda místo T. Pokorného, který obdržel čestné členství. Byl rozpuštěn sportovní výbor,            
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jelikož jeho práci zastane představenstvo. Je málo zájemců o vstup do SVALu. Proběhl ples              
fakulty na téma Květinový ples s dobrou účastí. Ohlasy byly vesměs pozitivní, pár výtek pouze               
na kapelu. Proběhl Kladenský majáles s hlavním účinkujícím Vypsanou fixou. Podíleli jsme se             
na běhu Kladno - Lidice. Uspořádali jsme Vánoční večírek a charitativní vánoční sbírku.             
Proběhly tradiční akce jako Akce prvák, Prvák párty, Halloweenská párty a další. 
J. Špale: Chválí kvalitu VZ. 
A. Příhoda: Chválil ples, kapela byla dobrá, ale kouzelník špatný. 
 

7 Žádost o externí členství spolku Herní historie, z.s. 
Slečna Laštovičková představila sebe a další 4 přítomné členy. M. Štochl představil v             
prezentaci HH. Jde o neziskovou organizaci ve formě zapsaného spolku. Cílem je vzdělávat a              
popularizovat herní historii. Dále spolek archivuje dobové nosiče a tvoří pomoci nich vědecké             
publikace a přednášky. Také podporuje československou herní scénu. V historii proběhlo cca            
40 výjezdů Retroherny (založena na podzim 2014) na různé akce. Retroherna byla v dubnu              
2017 převedena pod tento spolek. Delší dobu spolek přemýšlí o zapojení studentů ČVUT, již              
probíhá spolupráce skrze společné osoby a také spolupráce přímo s SH. HH by se dálo více                
věnovalo prohloubení znalostí s přesahem do akademické sféry. Rádi bychom se dále            
prezentovali na akcích ČVUT pod vlajkou SU ČVUT. 
J. Rubáš: Snažil jsem se nalézt stanovy a nenašel je. Jsou v rejstříku. 
A. Laštovička: Máme od SH jednu místnost a právě jednáme o další, která by sloužila jako                
klubovna pro scházení nejen členů. 
J. Šebák: Víte co členství obnáší? Budeme tu sedět, předkládat výročky, slícovat se s hlavní               
myšlenkou stanov SU, kde jsem nenašel žádný rozpor, a prostě se aktivně zapojovat do              
činnosti SU. 
M. Zemek: Jak řešíte autorská práva? Soustředíme se na hry, kde je to bezpečnější. Pokud               
jsou držitelé práv ještě aktivní, snažíme se s nimi komunikovat. Bohužel nemůžeme mít v              
současnosti statut veřejné sbírky. Pokud by se chtěl někdo pomstít, může se stát, že toto bude                
problém. Nicméně nejsme jediný projekt tohoto ražení a maximálně komunikovat skrze           
právníky s držiteli práv a platit za licence. Zatím jsme žádný problém nezaznamenali, nikdo si               
nestěžoval. Například pro Bulánky máme oficiální práva od autorů a pořádáme oficiální            
turnaje. Reakce jsou spíše pozitivní s ohledem na propagaci her. 
A. Příhoda: Kde můžu nalézt publikační činnost a kolik jí je? Momentálně máme v zárodku               
encyklopedii na webu, nyní chystáme její frontend. Zde je aktivita zatím kolísavá.            
Komunikujeme s dalšími weby o možnostech křížených odkazů, do budoucna bychom ji mohli             
vydat i tištěně. Máme záznamy nějakých přednášek na Youtube. Snažíme se zveřejnit alespoň             
jeden článek měsíčně. Dál máme třeba nasmlouvaná interviewu s autory her, což však nechci              
najisto slibovat. 
A. Laštovička: Obecně je na tuto činnost málo času. Právě proto bychom se také chtěli stát                
externím klubem a nabrat více členů, abychom se i tomuto mohli více věnovat. 
P. Valach: Jak je to s paralelním projektem Retroherna? Nic moc o tom nevím... Podrobnosti               
ví Vojta, je přímý účastník sporu.  
V. Straka: Když jsme začínali, spolupracoval jsem s kamarádem, se kterým jsme se odloučili.              
Když se chtěl znovu vrátit, naše názory na budoucnost projektu se rozcházely. Co se týče těch                
projektů, tak každý máme svůj vlastní. Jediný spor je o název Retroherna. Nyní je spor na                
úrovni hledání konsensu, nikoli soudní. 
J. Šebák se ptá delegátů na jejich názor ohledně přijetí. 
J. Hanuš: Mně se to líbí. Nevidím důvod vám bránit se přidat, když chcete. 
R. Volf: Když sem chcete chodit a stojí vám to za to... Jsem pro. 
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Přítomný předseda výboru Vojtěch Straka na zasedání souhlasil s žádostí o externí členství             
podanou A. Laštovičkovou. 
 

Usnesení 18-05-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT přijímá spolek Herní historie z.s. (IČO: 05823986) za            
externí klub SU ČVUT.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 

8 Schválení členských příspěvků klubu STOH 
Došlo ke změně vedoucího bodu na M. Matějka. 
Je navrhovaný členský příspěvek 50 Kč na semestr. Členové jsou lépe informováni o akcích a               
mají přednostní právo na přihlášení do turnajů či herny. Částka je stejná jako v dříve platném                
členském příspěvku platném do konce roku 2017, kdy byl zrušen kvůli změně stanov SU. 
 

Usnesení 18-05-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje výši členských příspěvků klubu STOH dle           
podkladů zaslaných do konference parlamentu 11. května.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 
 
J. Šebák upozornil na nutnost schválení Shromážděním klubů, které by nejspíše proběhlo            
po červnovém zasedání parlamentu. 
 

9 Ekonomická činnost Studentské unie ČVUT - Dýmky na Kopci 
D. Vrtěl odprezentoval ekonomickou činnost. Loni se akce konala mezi bloky 7 a 8 na               
Strahově s velkým úspěchem. Letos bychom akci po navázání spolupráce s několika českými             
výrobci akci rádi zopakovali ve větším měřítku. Vybírali bychom od partnerů peníze za to, že               
se mohou propagovat. Vše je v ceníku ekonomické činnosti. Máme také domluveného            
zdravotníka a pojištění na případně způsobené škody. 
J. Rubáš: Vy tam máte poplatek za místo. Je toto povoleno v nájemní smlouvě od SÚZ?  
D. Vrtěl: Ano. 
J. Hanuš: Co když vám vypadnou nějaké stánky?  
D. Vrtěl: U rozpočtu je uvedeno, že je předběžný. Museli bychom asi případně ty částky               
zvednout. 
Někdo z davu: Ale když se to takhle schválí, tak ty částky jsou fixní 
D. Vrtěl: Nečekáme, že by se tak stalo, ale případně bychom napsali jinou EČ a požádali o                 
mimořádné zasedání PAR. 
J. Šebák: Nebo vykryli výpadek z hlavní činnosti. 
J. Rubáš čte dotazy... Snažíme se, podobně jsme to měli i loni. Akce končí v 9 večer, do 11                   
musíme opustit prostor. 
 

Usnesení 18-05-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost klubu Čajovna s          
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názvem Dýmky na Kopci zaslanou do konference parlamentu 11. května 2018.” 
OHP: 12; 12:0:0 → Usnesení přijato 

10 Schválení nového členského řádu klubu Sincoolka 
J. Kapoun: Vše je v mailu. Proběhla změna v členském řádu upravujícím typy a výši členských                
příspěvků. Doteď bylo oddělené Fitness členství a plné členství. Nově tu budeme mít             
infrasaunu, snažíme se zrušit požadavek na přítomnost alespoň dvou lidí v posilovně            
najednou. Za poslední zhruba půlrok se posilovna velmi změnila k lepšímu a další změny              
přijdou. Proto měníme model na 200 Kč za základní členství, k tomu síťové za 600 Kč a                 
sportovní za 400 Kč. Nově zavádíme také čestné členství v současnosti bez členských výhod.              
Dále zavádíme Aktivní členství udělované na jeden semestr. Obsahuje všechny výhody           
základního, síťového i sportovního členství. Je to změna oproti současnému zpětnému           
odpouštění členských příspěvků za aktivitu v minulém semestru. Dále J. Kapoun položil dotaz             
na možný rozpor předpisu a stanov ohledně aktivního a čestného členství. 
S. Jeřábek vyjádřil názor, že jelikož odpuštění není definovaný termín, dá se udělení členství              
představenstvem vnímat jako odpuštění představenstvem. Nicméně doporučuje do dalšího         
Shromáždění klubů tuto záležitost uhladit. 
S. Olivík upozornil na možnost vzniku aktivního členství dle interního předpisu. 
J. Rubáš: Děkuji, že jsi to sám řekl, měl jsem to v poznámkách. Dál mi chybí základní                 
ustanovení některých nedefinovaných termínů. Dál v § 2 odst. 3 mi přijde nešikovná formulace              
"příslušný interní předpis". Rád bych ji vynechal nebo upřesnil. V § 4 odst. 3 jsem nepochopil,                
jak je vyřešeno placení v druhém pololetí ale stále v letním semestru? 
J. Kapoun: Je to takto volně schválně, v systému to máme vyřešené, aby mohli lidé včas platit                 
na další období. Opačný výklad nás nenapadl. 
J. Rubáš: Upozorňuji na potřebu schválit výjimku z nevratnosti příspěvku představenstvem. Na            
Strahově jich máme mnoho a během 14 dní vracíme automaticky. Nelíbí se mi formulace              
"připojení k internetu". Jde o připojení do akademické sítě. 
M. Dendis: Sauna neomezeně v ceně členství? Ano 
J. Šebák: Doporučuji dopsat že členství platí na následující období počínaje tímto dnem. První              
odstavec paragrafu 2 degraduje členství na výhody. Ony jsou i další práva a povinnosti. Než               
úpravu stanov preferuje doplnění informace o odpuštění členského příspěvku u speciálních           
členství v interním předpisu. 
D. Vrtěl: Čestné členství je neomezené? Dejte si na to pozor, aby vám po x letech nepřišel                 
někdo, na koho se už úplně zapomnělo. 
A. Příhoda: Jak je to s odpustkem dle interního předpisu? 
J. Šebák: V SU existují dva typické přístupy, buď odpuštění po jednotlivém posouzení             
představenstvem nebo automaticky při výkonu některé z vyjmenovaných volených či          
jmenovaných funkcí. 
J. Rubáš: Nelíbí se mi slůvko nárok, jelikož to připomíná mzdu. 
J. Šebák: Mně se také nelíbí. Příspěvky jsou buď zaplaceny či odpuštěny. Slovem nárok              
zavádíme třetí způsob, který není popsán ve stanovách klubu ani celé SU. Doporučuji nechat              
představenstvem schválit interní předpis s výčtem funkcí s odpuštěnýmí členskými příspěvky. 
S. Jeřábek požádal v obdobných případech dotazy k předpisům zaslat elektronicky do            
legislativní skupinky či Parlamentu. 
 
21:04 odchází A. Bartošková 
 
Bod byl stažen předkladatelem. Budou zapracovány připomínky a předpis předložen na další            
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11 Různé 
M. Dendis: Jak jste vyřešili vstup do posilovny jednotlivě? J. Kapoun: Musí podepsat             
dokument, kde bere na sebe spoustu rizik atd. 
J. Rubáš: Já bych radši, ať jsou lidi naštvaní ale v bezpečí, než aby byli šťastní, že mohou                  
dovnitř ale riskovali svoje zdraví.  
J. Kapoun: Tento názor dříve taky převládal, ale to se změnilo. Ti lidé nejsou malé děti. Když                 
jsou ochotni tam přes to riziko jít, tak bych jim tu možnost nebral. 
 
J. Rubáš: Zvu vás 23. května mezi bloky 4 a 8 na oslavu 20. narozenin klubu SH. 
 
J. Šebák: 
Proběhly 2 akce, narozeniny a výjezdko. Děkuji Honzovi za přípravy Narozenin. Jak víte,             
použili jsme prostředky z Fondu projektů. Ze schválených až 50 000 Kč bylo utraceno 49 597                
Kč. Dál děkuji Zuzaně Rajkovové za upečení krásných dortů. Jak se vám líbilo výjezdní              
zasedání? (moc) Děkuji Tazimu a holkám z Kariérního centra za sobotní workshop. 
Vystěhovali jsme kancelář ze Zikovy ulice do nové budovy ČVUT na Jug. partyzánů.             
Momentálně tam máme starší byť stále použitelný nábytek, který vyselektujeme a dál budeme             
vyjednávat o dalším nábytku a nájmu. Adresu máme stále v Zikově v budově VŠCHT. Nyní               
plánuji dojít na poštu a zařídit dosílku pošty na Jug,. partyzánů, i když v Zikově podatelna stále                 
nějakým způsobem funguje. 
Rád bych viděl zbytek VZ a jejich prezentace na příštím parlamentu. 
Dál pracuji na revizi smluv o sportovištích. Zpětnou vazbu mám zatím jen z HK. Ostatní jste                
spokojeni? (J. Kapoun: info předáno) Já jsem ty smlouvy kontroloval a vše bylo zapracováno              
až na jednu drobnost, kde šlo spíše o nedopatření. Prosím o dodání provozních řádů ze všech                
klubů, jelikož mají být přílohou. 
Majetek SÚZ v posilovnách je již účetně dávno odepsaný, takže bude buď převeden na SU               
nebo zlikvidován. 
Upozorňuji opět na volné místo v kontrolní komisi. 
S právníkem jsem řešil aspekty vyloučení bývalé předsedkyně klubu Buben. Je třeba mít to v               
pořádku abychom se vyhnuli případným problémům se soudními spory. 
Účast na pátečních schůzkách k GDPR je bídná, naposledy jsme byli 4. Řešili jsme              
problematiku GDPR i na výjezdním zasedání, kde mi bylo vytýkáno, že na některé kluby málo               
tlačím, takže se budu snažit přitvrdit. Budu chtít od každého klubu alespoň jméno jedné styčné               
osoby. Ideální stav je aby odebíral novou konferenci OOU a navštěvoval schůzky na Strahově.              
Na výjezdku jsme provedli brainstorming o možných místech, kde je v klubu s osobními údaji               
nakládáno. 
P. Valach představuje OpenProject a žádá o zaregistrování styčných osob pro GDPR do             
systému na op.su.cvut.cz 

Konec zasedání 21:43 
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